

AIRPORTCITY SPACE



SKYROCKET YOUR IDEAS!

AIRPORTCITY SPACE

NETWORKED COWORKING

AirportCity Space at Vienna Airport offers the ideal environment for innovative and future-oriented people and companies. Our coworking area provide sufficient space for concentrated work, while simultaneously promoting interaction within the community. It is a place of meeting and networking for creative minds with regional and international investors, tech hubs as well as more than 200 companies at the airport site.

VERNETZT COWORKEN

Der AirportCity Space am Flughafen Wien gibt innovativen und zukunftsorientierten Menschen sowie Unternehmen das ideale Umfeld: Unser Coworking Bereich bietet ausreichend Raum für konzentriertes Arbeiten und fördert zeitgleich die Interaktion der Community. Es ist ein Ort der Begegnung und der Vernetzung für kreative Köpfe mit regionalen und internationalen Investoren, mit Techhubs, sowie mit mehr als 200 Unternehmen am Standort.

LET US SHAPE THE FUTURE TOGETHER.

COWORKING

MEETINGS & EVENTS

COMMUNITY

INNOVATION



COWORKING

FIND OUR PACKAGES AND OFFERS ONLINE:

airportcityspace.com/coworking

Coworking

WORK TOGETHER

The open premises flooded with light and the spacious terraces invite to work and network. The AirportCity Space provides the maximum spatial and contractual flexibility.

OUR COWORKING PACKAGES

The various coworking packages fulfil all requirements and range from a spontaneous visit to a long-term booking. In addition to individual workplaces in an open space, we also offer separate coworking offices for undisturbed work in a team. A diverse range of services is available depending on the package: WLAN and printer, 24/7 access, mailbox, lockers as well as coffee and tea in our community kitchens. Parking spaces as well as other offers by our cooperation partners are bookable at preferential rates.

GEMEINSAM ARBEITEN

Die offenen, lichtdurchfluteten Räumlichkeiten und großzügigen Terrassen laden zum Arbeiten und Netzwerken ein. Der AirportCity Space bietet räumlich sowie vertraglich maximale Flexibilität.

UNSERE COWORKING PACKAGES

Die unterschiedlichen Coworking-Packages erfüllen alle Bedürfnisse und reichen von einem spontanen Besuch bis zu einer Langzeitbuchung. Neben einzelnen Arbeitsplätzen im Open Space bieten wir auch eigene Coworking Offices für ungestörtes Arbeiten im Team. Je nach Package stehen diverse Services zur Verfügung: WLAN und Drucker, 24/7 Zugang, Postfach, Schließfächer, sowie Kaffee & Tee in unseren Community-Küchen. Parkplätze, sowie weitere Angebote unserer Kooperationspartner, sind zu vergünstigten Konditionen buchbar.



FIND OUR PACKAGES AND OFFERS ONLINE:

airportcityspace.com/conferencing



Meetings & Events

TURN VISIONS INTO REALITY TOGETHER

The design and furnishings of our creative meeting and coaching rooms are inspired by the unique charm of Vienna and Lower Austria. The flair of a meeting in a Viennese Ferris wheel gondola, on a carousel in the Prater or in the middle of the Wachau valley invites to think creatively. This is complemented by a comprehensive offering of cutting-edge video technology, green box and high-quality technical equipment. Various event areas for up to 650 people are available in the AirportCity Space.

GEMEINSAM VERWIRKLICHEN

Das Design und die Einrichtung unserer kreativen Meeting- und Coachingräume sind vom einzigartigen Charme von Wien & Niederösterreich inspiriert. Ein Meeting in einer Wiener Riesenradgondel, im Ringelspiel am Praterplatz oder inmitten der Wachau: Das Flair lädt zum kreativen Denken ein. Komplettiert wird das umfangreiche Angebot durch modernste Videotechnologie, eine Greenbox und hochwertiges, technisches Equipment. Im AirportCity Space stehen diverse Event- und Veranstaltungsflächen für bis zu 650 Personen zur Verfügung.

MEETINGS & EVENTS



COMMUNITY

**BECOME PART OF OUR
STRONG COMMUNITY NOW!**

Community

GROW TOGETHER

We are committed to facilitating an active community and the exchange of ideas and experiences here with us in the AirportCity Space. Through regular networking events we provide the ideal space for anyone interested in making new contacts and being inspired. Moreover, our community events can serve as a stage to introduce yourself, to present ideas and the experience gained and to grow. Together we will discover and unfold something new, establish exciting partnerships and exploit valuable synergies.

GEMEINSAM WACHSEN

Wir engagieren uns, eine aktive Community und den Austausch von Ideen und Erfahrungen bei uns im AirportCity Space zu fördern. Durch regelmäßige Networking-Events bieten wir den idealen Raum neue Kontakte zu knüpfen und inspiriert zu werden. Ebenso dienen unsere Community-Events als Bühne, um sich vorzustellen, Ideen & Erfahrungen zu präsentieren und zu wachsen. Gemeinsam entdecken und erleben wir Neues, stellen spannende Kooperationen auf die Beine und nutzen wertvolle Synergien.



INNOVATION



Innovation

CREATE TOGETHER

As a business location, Vienna AirportCity is aware of its responsibility to promote innovative ideas and provide an optimal environment. Thanks to our cooperation with the "Vienna Region", synergies are leveraged and the innovation hub is strengthened directly at the international travel node of Vienna Airport. The Californian innovation platform "Plug and Play" has set up its global accelerator programme in the AirportCity Space. In addition, international incubators have located here, opening up new doors for startups.

FOCUS ON SUSTAINABILITY

We are growing with responsibility: Sustainability is the basis for our forward-looking actions. The Vienna AirportCity was awarded Austria's very first district certificate for its comprehensive sustainability management from the Austrian Sustainable Building Council (ÖGNI). The new Office Park 4, home to the AirportCity Space, stands out due to its energy efficiency and innovative design and boasts "platinum", the highest possible ÖGNI sustainability certificate.

GEMEINSAM KREIEREN

Als Wirtschaftsstandort sieht sich die Vienna AirportCity in der Verantwortung, innovative Ideen zu fördern und ihnen ein optimales Umfeld zu bieten. Durch unsere Kooperation mit der „Vienna Region“ werden Synergien genutzt und der Innovationshub, direkt am internationalen Verkehrsknotenpunkt Flughafen Wien, gestärkt. Die kalifornische Innovationsplattform „Plug and Play“ hat ihr globales Accelerator-Programm im AirportCity Space errichtet. Zudem haben sich internationale Inkubatoren angesiedelt, die der Community neue Türen öffnen.

NACHHALITGKEIT IM FOKUS

Wir wachsen mit Verantwortung: Nachhaltigkeit ist die Basis für unser zukunftsorientiertes Handeln. Für das umfassende Nachhaltigkeitsmanagement erhielt die Vienna AirportCity das österreichweit erste Quartierszertifikat der Österreichischen Gesellschaft für Nachhaltige Immobilienwirtschaft (ÖGNI). Der neue Office Park 4, in dem sich der AirportCity Space befindetet, zeichnet sich durch seine Energieeffizienz sowie durch die innovative Bauweise aus und trägt das höchstmögliche ÖGNI-Nachhaltigkeitszertifikat „Platin“.

VIENNA AIRPORTCITY

The Vienna AirportCity is located directly at Vienna Airport next to the terminals and is Austria's most attractive and well-known business location. Offices, conferencing, cargo operations and hotels as well as urban facilities such as a fitness centre, post office, nursery, medical centre, hairdresser and restaurants can be found at our Vienna AirportCity. It is the international landing place for curious and innovative companies in Austria.



Connected to more than 200 flight destinations in 70 countries



Numerous parking facilities and accommodations in the AirportCity



16 minutes to the historic city centre of Vienna with the City Airport Train



Bike path at the airport links Vienna and Lower Austria



Short distances at the site

Die Vienna AirportCity liegt direkt am Flughafen Wien neben den Terminals und ist der attraktivste und bekannteste Wirtschaftsstandort Österreichs. In unserer Flughafenstadt gibt es Büros, Conferencing, Coworking, Cargo und Hotels, sowie urbane Einrichtungen, wie Fitnesscenter, Post, Kindergarten, Ärztezentrum, Frisör und Gastronomie. Die Vienna AirportCity ist der internationale Landeplatz für neugierige und innovative Unternehmen in Österreich.



Mehr als 200 Flugverbindungen in rund 70 Länder



Zahlreiche Park- und Übernachtungsmöglichkeiten in der AirportCity



Kurze Fußwege am Standort



Mit dem City Airport Train in 16 Minuten in die Wiener Innenstadt



Radweg am Standort verbindet Wien & Niederösterreich

CONTACT

E. office@airportcityspace.com

M. +43 1 7007 263 00

W. www.airportcityspace.com

A. Towerstraße 3, 1300 Wien-Flughafen

IMPRINT

Vienna AirportCity

Conferencing & Coworking GmbH

Office Park 4 | Postfach 1 | 1300 Wien-Flughafen

LAYOUT: Flughafen Wien AG
b52 | www.b52.at

TEXT: The PR Avenue
www.thepravenue.com

PRINT: druck.at
Druck- und Handelsgesellschaft mbH

FOTOS: Flughafen Wien AG
Andreas Hofer

FIND US HERE:

